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Uitnodiging jaarvergadering 

 

  



Voorwoord seizoen 2023-2024  
Ongeveer 8 jaar terug begon ik bij Con Zelo. Toen was er sprake van een fusie met VZV, waar Tonny 

en ik veel uren in hebben gestopt. Ook hebben we gekeken naar de leefbaarheid van het 

buitenhandbal. Moesten we over op beachhandbal? Wat ging dat kosten. Eén veld met zand erop of 

wel twee velden. Toen werden we benaderd of wij, het handbalbestuur, de kartrekker wilde zijn voor 

het bouwen van een nieuwe sporthal. Nou dat wilden wij wel. Lekker binnenspelen in eigen dorp. De 

dingen die ik net opnoemde zijn allemaal nevenactiviteiten, die wel veel tijd hebben gekost maar die 

deden we er naast. Ik heb het dan nog niet eens gehad over de “gewone” dingen die geregeld 

moeten worden. Trainers zoeken, coaches zoeken, scheidsrechters zoeken en opleiden, acties 

regelen zodat er extra geld in de la komt. Alles om het handbal heen zo leuk mogelijk te maken zodat 

er nieuwe leden komen en de eigen leden op handbal blijven. Wat heb ik een bewondering gekregen 

voor alle vrijwilligers binnen de club. Wat zijn er veel mensen die Con Zelo een warm hart toedragen.  

Om in het bestuur te zitten kost tijd, veel tijd maar het is ook erg leuk de saamhorigheid, de 

speelweekenden als er veel  mensen zijn op het complex. Met elkaar ervoor zorgen dat de boel blijft 

draaien geeft een goed gevoel. 

Bij de club Con Zelo gaat het  natuurlijk ook om de vrijwilligers die in de kantine staan, het pand 

schoonmaken. De mensen die de velden bijhouden. Mensen die sponsors zoeken. En wat ik nog 

vergeet. Al met al een hele groep vrijwilligers.  

Ik heb er enorm van genoten dat ik daar ook even bij mocht horen. Ik heb kunnen ervaren dat er 

mensen zijn in ons dorp die hun hele ziel en zaligheid in deze club neerleggen. Wat heb ik daar een 

bewondering voor zeg. Wat prachtig!  

Nog even terugkomend op het punt beachhandbal of niet. Toen ik 8 jaar terug begon hadden wij 98 

leden. Inmiddels hebben wij 115 leden. Je kunt zeggen het ledenaantal blijft vrij stabiel. Wij zijn blij 

dat er nu  13 nieuwe F’jes trainen bij onze club, die hier nog niet bij opgeteld zijn. Dit geeft ons hoop. 

Je blijft zo een “gezonde” club. 

 Om als voorzitter zo te kunnen afsluiten geeft een goed gevoel. Seizoen 23-24 was een mooi en 

rustig seizoen. Meerdere teams waren kampioen, dames 1 zelfs gepromoveerd naar de hoofdklasse. 

Een super mooi schoolhandbal toernooi. En het allerbelangrijkste blije en tevreden leden. 

Ik wil iedereen bedanken voor de mooie jaren, 

Groetjes Maaike Boekel 

 
 

 

 

  



Agenda jaarvergadering 2024 
 

1. Opening 

2. Voorwoord uit het jaarverslag 

3. Notulen jaarvergadering 2023 

4. Jaarverslag 

5. Ingekomen stukken 

6. Financiële overzichten 

7. Verslag kascontrolecommissie en verkiezing kascontrolecommissie 

8. Begroting en contributie 

9. Bestuursverkiezing 

10. Verkiezing afgevaardigde voor de OMNI 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

 

Agendapunt 9 

Tussentijds aftredend: 

Maaike Boekel, Wendy Groen 

Aftredend en (niet)herkiesbaar: 

2024 Kelly Dam-Mol en Marjet Francis 

2026 Ellen Dekker, Kelly Molenaar en Alisa Heemskerk-Houtenbos  

Kandidaten: 

Dick van Strien, Nicolle Schuijt en Amber Visser 

  



Notulen jaarvergadering 3 november 2023  

Aanwezig: Cindy Kleisterlee, Maaike Wempe, Anita vd Gulik, Lion Moras, Dorus Moras, Kelly 

Molenaar, Ilse Houtenbos, Karin Houtenbos, Dirk Bruin (Bunder), Dick Dam, Marian Dam, John Bruin, 

Cor van Herk, Jill Groen, Sharon Groen, Lia Albers, Tess Koppes, Anne Provoost, Joëlle Kat, Luna Kat, 

Fenny Borst, Ramon van Dijk, Marit Tesselaar, Demi Ridder, Ad Vriend, Ilse Groot, Miranda Jonker, 

John Dekker, Marjet Bruin, Alisa Heemskerk-Houtenbos, Wendy Groen, Maaike Boekel, Kelly Dam, 

André Smit 

Afwezig met afbericht:  

1. Opening 

Maaike opent om 19.37 uur de vergadering. Maaike heet iedereen welkom en is blij met de 

grote opkomst. We gaan terugblikken op het afgelopen seizoen. Maaike stelt iedereen van 

het bestuur voor (voor de leden die niet iedereen kennen).  

 

2. Voorwoord uit het jaarverslag 

Alle commissies worden bedankt voor de jaarverslagen. Maaike leest vervolgens het 

voorwoord uit het jaarverslag voor.  

 

3. Notulen jaarvergadering 2022 

Geen op- en/of aanmerkingen. De notulen worden goedgekeurd.  

 

4. Jaarverslag 

a. Secretariaat 

Geen toevoegingen op het jaarverslag. 

b. Actiecommissie 

Acties lopen goed allemaal, flessenactie was weer heel goed. Ella is helaas gestopt, 

Manon Smit is daarvoor terug gekomen. Dat gaat heel goed, blij dat ze veel van 

social media weet.  

c. Sponsorcommissie 

De Sponsorcommissie is druk bezig met het nieuwe boek. Voor het recreantenteam 

hebben we een nieuwe sponsor gevonden afgelopen seizoen (Van Langen Koelhuis). 

Alle teams hebben we weer in mooie tenues kunnen steken, soms door wat te 

schuiven met shirts en broekjes. Komend seizoen lopen er vier contracten af, daar 

gaan we het gesprek weer mee aan. Er zijn ook al twee firma’s die hebben 

aangegeven te willen sponsoren, maar daar is nog geen team voor.  

d. Technische Zaken 

We zijn gestart met 9 teams en geëindigd met 11 teams. De C-jeugd is kampioen 

geworden, verder helaas geen andere teams. 

i. Scheidsrechterszaken 

Heel blij dat er dit seizoen twee nieuwe scheidsrechters bij zijn. Het gaat 

goed met de scheidsrechters, we horen weinig wanklanken van verenigingen 

die bij ons komen spelen. Blij dat we stabiel zijn in de groep.  

e. Jeugdcommissie  

Pietentraining is weer georganiseerd en in de kerstvakantie een goedbezochte bingo. 

Chantal heeft de gymles van groep 3 t/m 5 overgenomen en daardoor hebben we nu 

2 F-teams. Ook de penaltybokaal is weer gehouden. 

 



5. Financiële overzichten 

Ellen is niet aanwezig vanwege persoonlijke omstandigheden. Ze heeft wel de financiële 

overzichten gemaakt, die worden uitgedeeld. Als er vragen zijn waar we als bestuur niet uit 

komen, dan komen we daar later op terug.  

De financiële stukken worden doorgenomen. Gedurende het seizoen zijn er twee teams bij 

gekomen, waardoor we meer inkomsten hadden aan contributie. Ook de acties hebben veel 

meer opgebracht dan begroot. De uitgaven komen allemaal grotendeels overeen met 

begroting. Er zijn een aantal verschillen, bijvoorbeeld geen cursussen/clinics, waardoor deze 

begrootte kosten niet gebruikt zijn. Alles bij elkaar hebben we minder uitgegeven dan 

begroot. We hebben een positief resultaat van € 988,82 afgelopen seizoen. 

 

6. Verslag kascontrolecommissie en verkiezing kascontrolecommissie 

Marit Tesselaar en Lotte Houtenbos hebben de kascontrole uitgevoerd. Marit doet verslag. 

Ellen heeft alles heel goed op orde. Ze moet ook nog rekening houden met diverse 

boekjaren, omdat de OMNI een boekjaar heeft van januari tot januari en de handbal van juli 

tot juli. Grote complimenten aan Ellen hoe ze alles voor elkaar heeft!  

De kascontrole heeft ook geen bijzondere dingen gevonden. Marit en Lotte bedankt.  

Marit heeft de kascontrole voor de tweede keer gedaan. Manon Braas biedt zich aan voor 

volgend jaar.  

 

7. Begroting en contributie 

Bij de ontvangsten is voor komend seizoen meer begroot voor de acties. De rest is ongeveer 

gelijk gebleven met afgelopen seizoen. Aan de uitgavenkant hebben we meer leden, dus ook 

meer kosten aan het NHV.  

Ellen heeft een overzicht gemaakt van de opbrengst van alle acties, dat vinden we leuk om 

met de leden te delen. De Grote Clubactie loopt heel goed, we hebben leden die 79 loten 

hebben verkocht.  

Uit de balans volgt dat we een gezonde vereniging zijn. we hebben een lening uitstaan bij 

Sportpodium Waarland. Omdat we gezond zijn verhogen we de contributie alleen met de 

inflatie.  

Dirk Bruin vraagt wat we sparen per liter bij Avia Marees? Voor iedere drie liter die er 

getankt wordt krijgen we 1 punt. Iedere 100 punten is € 2,-- waard.  

Marit stelt een vraag over het ballenplan. De dames kopen nu zelf een eigen bal, hoe zit dit 

dan met het ballenplan? We hebben met de dames overlegd hierover en zij willen een bal 

waar we geen vergoeding voor krijgen. We inventariseren nu hoeveel ballen er nodig zijn en 

bekijken dan wat we als tegemoetkoming kunnen geven. De dames krijgen nu ook in de tas 

wedstrijdballen, dat is misschien niet nodig als ze eigen ballen hebben. Nu komen bij de 

dames de wedstrijdballen niet uit de tas, dat is zonde. 

 

8. Bestuursverkiezing 

We zijn nu een bestuur van 6 personen. Afgelopen jaar hebben we Bonnie Mol bereid 

gevonden om ons te ondersteunen. Veel leden willen af en toe wel wat doen, maar niet voor 

het gehele jaar of voor vast. Bonnie benaderd de leden om te helpen bij evenementen.  

Wendy en Ellen zijn dit jaar aftredend en (niet)herkiesbaar. Wendy heeft al aangegeven dat 

dit haar laatste jaar als bestuurslid is. We zijn komend jaar dus zoekend naar een nieuw 

bestuurslid om Wendy over te nemen. Ellen blijft wel, maar wil een andere functie binnen 

het bestuur. Zij gaat zich richten op de social media. We hebben Kelly Molenaar bereid 



gevonden om het stokje van Ellen over te nemen als penningmeester. Kelly wordt met 

applaus van de vergadering ontvangen.  

 

9. Verkiezing afgevaardigde voor de OMNI 

Als er een geschil is binnen de OMNI, dan worden leden ingeschakeld om te stemmen. Het is 

nog niet voorgekomen dat ze zijn ingeschakeld. Ilse Houtenbos en Annet Braas zijn nu 

afgevaardigde en dat blijven ze ook.  

 

10. Rondvraag 

Marian → wij zijn nog steeds van mening dat er een standenbord van de handbal moet 

komen in de kantine. Als bestuur hebben we de afweging gemaakt, omdat er een financieel 

plaatje aan hangt en we maar kort op het complex zijn. De Vrienden hebben al aangegeven 

een bijdrage te willen leveren en Simone heeft al aangegeven de standen te willen 

bijhouden. We nemen het mee naar de vergadering dinsdag. 

Dick → ik regel de kantinediensten en we hebben gelukkig veel vrijwilligers, maar er zijn wat 

dagdelen waar wel wat vrijwilligers bij mogen. Het gaat goed, maar een paar vrijwilligers 

extra zou fijn zijn. Je wordt als vrijwilligers twee keer per jaar ingedeeld. Marit Tesselaar 

meldt zich meteen aan voor de zaterdagochtend.  

Ramon → ik ben op zoek naar iemand die de wedstrijden van dames 1 en 2 een keer wil 

filmen. Erwin wil dat wel doen. Als de voetbal zondag wordt afgelast, dan komt Erwin zondag 

meteen al. 

Cor → ik wil een compliment geven voor hoe jullie alles geregeld hebben en hoe alles er uit 

ziet! 

 

11. Sluiting 

Met elkaar regelen we alles, het is mooi dat we een goede samenwerking hebben met de 

OMNI en voetbal.  

Verschil tussen handbal en voetbal, omdat wij veel vrouwen hebben en leden vaak eerder 

stoppen omdat ze kinderen krijgen en andere prioriteiten krijgen. Daar hebben we als 

handbal wel mee te maken. Toch hebben we iemand die al 25 jaar lid is bij ons, daar zijn we 

heel trots op. Dat is Kelly Dam, ze wordt in het zonnetje gezet. 

Dan nodigen we Karin Houtenbos graag uit om nog iemand in het zonnetje te zetten. We 

hebben een scheidsrechter die al 25 jaar lid is en die helaas wel stopt. Ze ontvangt een mooi 

woordje van Karin en een leuk presentje.  

Dan willen we ook nog Wendy in het zonnetje zetten alvast namens de jeugdcommissie. 

Wendy heeft heel veel voor de jeugd gedaan, maar is daar afgelopen jaar mee gestopt. Ze 

ontvangt mooi woordje van Alisa en een leuk presentje.  

 

Maaike bedankt iedereen voor de aanwezigheid en het meedenken. We ontvangen twee 

consumpties van de OMNI en nog een consumptie van het handbalbestuur. Ondertussen 

zullen we nog een leuk spel doen met elkaar.  

De vergadering wordt om 20.28 uur gesloten.  

 

  



Toelichting financiën en begroting seizoen 2023-2024  
Wij hebben met elkaar een mooi seizoen gedraaid waardoor de cijfers nog steeds in balans zijn. 
Door de stijging van kosten bij zowel het Sportpodium als Sportcomplex De Groet zijn uitgaves meer 
geworden. Ook is er een nieuwe website gebouwd door Studio Viv. Een uitgave die nodig was omdat 
de vorige sites niet bestand waren tegen virussen van buitenaf.  Daar tegenover staat dat acties 
hogere opbrengsten hadden en wij ons nog steeds goed gesteund voelen door onze sponsors. 
Daarnaast mochten wij als bonus fietskaarten verkopen voor Tour de Soes wat ons een mooie 
opbrengst opleverde. Hierdoor is het een stabiel jaar gebleven. 
 
Sponsoren/Vrienden Van 
Karin Houtenbos en Dirk Moras zijn onze contactpersonen bij deze commissie en Karin is 
contactpersoon voor De Vrienden van Con Zelo. 
De Vrienden van Con Zelo ondersteunen jaarlijkse activiteiten als Pietentraining, de Bingo, en 
penaltybokaal . Ook ondersteunen zijn onze scheidsrechters met kleding en presentjes in de Week 
van de Scheidsrechter en betalen zij kleding voor de trainers. Voor incidentele aanvragen kunnen wij 
ook terecht bij ze. 
Daarnaast hebben wij een sponsorcontract met Sportshop Bouwes en Hummel en levert door 
bestellingen bij Bouwes ook een mooi bedrag op. 
Onze hoofdsponsor Wever Bouwgroep en A.N. Boekel Groentehandel/Boekel Leegwater Transport 
als subsponsor dragen de vereniging nog steeds een warm hart toe. Daarnaast is het bestuur continu 
bezig om de begroting te bewaken en zo een goede balans te vinden in inkomsten en uitgaven en te 
sparen voor grote uitgaven.  
Onze vele sponsoren (shirt- en bordsponsoren) leveren wederom een belangrijke bijdrage aan het 
financiële resultaat dankzij de goede samenwerking met de actieve sponsorcommissie. Daar zijn wij 
ze dankbaar voor. 
 
Contributie 
Omdat wij er als vereniging goed voorstaan en de acties door de leden goed gedaan worden is 
besloten de contributie niet te verhogen. Gaandeweg zien wij wel een verschuiving komen in kosten 
en mede door inflatiekosten door anderen doorberekend, zullen wij op de contributie per 2024-2025 
een inflatieverhoging van 3% doen om aan te kunnen sluiten met de kosten binnen de club. 
 
Inzet leden 
De financiën worden ook goed beheersbaar gehouden door de inzet van de leden bij het organiseren 
van de acties zoals flessen/lelies schubben/grote clubactie/doelpuntenactie. 
De bloementuin kon wederom dit jaar niet doorgaan, dit jaar omdat het Makadocentrum in Schagen 
nog steeds aan het verbouwen is. Het oudijzer levert nog steeds veel op. De speculaasactie is online 
verkocht en door een goede PR is dat goed verlopen. De samenwerking met bakkerij Beemsterboer 
was heel fijn.  
 
Kascontrolecommissie  
De kascontrolecommissie, bestaande uit Lotte Houtenbos en Manon Braas, heeft de jaarlijkse 
kascontrole uitgevoerd. Zij doen van hun bevindingen verslag tijdens de Algemene Jaarvergadering 
op 25 oktober 2024. Op grond van de reglementen gaat Lotte daarna uit de kascontrolecommissie. Er 
zal een nieuw commissielid gekozen worden op de betreffende jaarvergadering alsmede een 
reservelid.  
 
De penningmeester zal tijdens de jaarvergadering de gemaakte begroting toelichten voor het nieuwe 
seizoen alsmede de overige financiële stukken.  
 
Penningmeester 

Ellen Dekker en Kelly Molenaar  



Jaarverslag Secretariaat 
Het bestuur wordt dit jaar gevormd door: 

Voorzitter Maaike Boekel 

Penningmeester Kelly Molenaar 

Secretaris Kelly Dam-Mol 

Bestuurslid Technische Zaken Marjet Bruin 

Bestuurslid Trainerscoördinator Wendy Groen 

Bestuurslid Jeugdzaken Alisa Heemskerk-Houtenbos 

Bestuurslid Sociale Media Ellen Dekker 

 

Afgelopen seizoen hebben drie bestuursleden aangegeven te stoppen met hun bestuursfunctie. 

Maaike Boekel, Wendy Groen en Marjet Bruin stoppen in het bestuur. We hebben drie nieuwe 

bestuursleden bereid gevonden hun bestuursfunctie over te nemen. Tijdens de jaarvergadering 

zullen zij worden voorgesteld.  

Binnen het secretariaat zijn er geen bijzondere ontwikkelingen. Inkomende mails worden behandeld 

en uitgezet bij de betreffende personen voor verdere afhandeling.  

Speelster van het jaar 

Bij de seizoensafsluiting werd weer de Speelster van het jaar bekend gemaakt. Deze keer kwam de 

eer toe aan de gehele selectie. Ze kregen bloemen en taart uit handen van Cor van Herk, die namens 

de Vrienden van Con Zelo de uitreiking mocht verzorgen. Dit seizoen waren er heel weinig stemmen 

en vanwege de goede samenwerking tussen de beide seniorenteams en het vele invallen bij elkaar, 

maar daarnaast ook het teamgevoel wat zij met de gehele selectie weer hebben weten te creëren, is 

gekozen voor de gehele selectie. 

Nieuwsbrief, W4, Facebook, etc. 

Afgelopen seizoen heeft Ellen de PR op zich genomen. Er is een PR plan opgesteld, waardoor Ellen 

houvast heeft en op social media regelmatig leuke berichten terug te vinden zijn. Iedere week 

verschijnen er nu meerdere berichten. Daarnaast hebben we nieuwsberichten via de HandbalNL app 

geïntroduceerd. Het wedstrijdprogramma, de uitslagen, de wedstrijdverslagen en de diensten 

werden door Kelly iedere week in de W4 geplaatst.  

Ledenadministratie 

Als secretaris heeft Kelly de functie gecombineerd met Ledenadministrateur. Zij verzorgt de 

ledenadministratie via Sportlink en zorgt dat alle ondersteunende commissies de juiste gegevens 

ontvangen voor hun taak.  

 

Kelly Dam-Mol 

Secretaris 

 

  



Jaarverslag actiecommissie seizoen 2023-2024 
Afgelopen seizoen bestond de actiecommissie uit: Manon Smit, Martine Koopman, Marian Dam, 
Ilona van Duivenvoorde en Ellen Dekker namens het bestuur. 
Draaiboeken waren aanwezig en waar nodig aangepast. 
 
In verband met wijziging in de bezetting zijn verantwoordelijkheden aangepast en stonden de 
volgende acties op de agenda: 
Flessenactie: Martine Koopman en Marian Dam   
Gedurende het seizoen kan Marian lege flessen en/of kratjes ophalen bij Stoop Groenvoorziening. 
Een mooi initiatief en een leuke bijdrage voor de club. 
Doelpuntenactie: Ellen Dekker 
Speculaaspoppenverkoop: Ellen Dekker – Manon Smit  
Grote Clubactie: Ellen Dekker/Martine Koopman  
Lelies schubben: Manon Smit  
Handbalfeest: niet gehouden 
Filmavond: niet gehouden 
Avia Marees Clubsparen: Ellen Dekker 
Oud IJzer: inzameling bij Koos Bruin en Koos leegt de bak bij Bechthold. Een vrijwilliger die stil op de 
achtergrond zijn bijdrage levert en van grote waarde is voor onze vereniging. 
Tulpenpluktuin: niet in 2023-2024 
Raboclubkascampagne: Ellen Dekker 
Bij alles acties is Ilona de extra helpende hand. 
 
In het begin van het seizoen is het altijd druk en dat realiseren wij ons goed. Een andere verdeling is 
een uitdaging, omdat de Grote Clubactie en de Rabobank landelijk is. 
De flessenactie in augustus na de kermis, en in maart na de carnaval. De Grote Clubactie in 
september is goed verlopen. De commissie wordt hierbij geholpen door seniorenleden.  
De doelpuntenactie in oktober is ook goed gegaan. Iedereen doet zijn best en wederom had Manon 
Braas haar collega’s flink laten meedoen, had Simone deelnemers per doelpunt en had Fenny ook 
een enthousiaste familie die wilde raden. Helaas vielen de deelnemers niet in de prijzen. Dat gold wel 
voor de moeder van Fenny en voor de vriend van Lieke. Het verzoek van de seniorenleden is om 
eerder te starten met deze actie zodat zij ruim op tijd alles kunnen regelen en ze daarmee meer 
opbrengsten willen genereren. In november hebben wij net als in 2022 gekozen voor de 
speculaaspoppenverkoop i.s.m. bakkerij Beemsterboer. Er werd door de commissie een leuke PR 
opgezet en er zijn veel poppen verkocht. Vooraf online bestellen werkte goed. 
De oud ijzerbak wordt nog steeds goed gevuld. Vooral na het plaatsen van een advertentie in de W4 
en op de site zie je verschil.  
 
De opbrengsten van onze acties zijn essentieel voor onze club en wij hopen daarom van harte 
volgend seizoen onze acties weer goed te kunnen uitvoeren. 
De opbrengsten zullen vermeld worden tijdens de jaarvergadering 
 
Acties kunnen alleen slagen als de inzet van de leden en de bereidwilligheid om te kopen er is. Dat is 
ook dit jaar goed zover gelukt. Hiermee zijn de opbrengsten toch stabiel gebleven voor de vereniging 
de contributie betaalbaar en een positieve bijdrage voor het uiteindelijke resultaat. En mede door de 
goede opbrengst van de oud ijzer, de Rabo Clubkascampagne en de flessenactie sluiten wij ons jaar 
goed af. 
 
Iedereen enorm bedankt voor de inzet en het leveren van een bijdrage voor de vereniging. 
 
Namens de actiecommissie 
Ellen Dekker   



Jaarverslag Sponsor Commissie Con Zelo Handbal 2023-2024 
De sponsorcommissie bestaat uit Dick Dam, Dirk Bruin, Piet Houtenbos, Rob de Leeuw, Cyril Schuijt 
en namens de handbal Dirk Moras en Karin Houtenbos.  
Jan Vennink zal niet aansluiten bij de sponsorcommissie. Zijn werkzaamheden waren tijdelijk 
overgenomen door Erwin Dam.  Rob de Leeuw is eind vorig seizoen toegetreden tot de 
sponsorcommissie. Tevens is Cyril erbij gekomen, dit was wenselijk omdat zij de penningmeester van 
de voetbal is. 
 
De commissie regelt sponsoring van kleding, borden, ballen en andere voorkomende sponsorzaken. 
Karin koopt de sportkleren voor de teams. Tevens organiseren we één actie om geld mee in te 
zamelen. We komen één keer per twee maanden bij elkaar.  
De prijs van een bord langs het handbalveld is omhoog gegaan, dit was vanaf 2015 € 110,-- en dit 
gaat nu     € 125,-- per jaar kosten.  Alle bordsponsoren zijn ingelicht, er zijn geen negatieve reacties 
op geweest.  
Bouwbedrijf Wever heeft zijn Sponsor contract weer met 5 jaar verlengd, daar zijn we erg blij mee. 
Brassica en Autobedrijf de Waard hebben aangegeven shirtsponsor te willen worden, het liefst van 
een jeugd team. Maar we hebben op het ogenblik geen team voor hun.  
In november 2024 zal ‘Waarland Anno 2024’ uitkomen, ook wel bekend als het Smoelenboek. De 
organisatie daarvan ligt bij de sponsorcommissie. De voorbereidingen zijn gestart tijdens seizoen 
23/24. De Waarlanders zullen op de hoogte gehouden worden doormiddel van info in de W4 en op 
de Socials. 
Wilfred Provoost zal tijdens de vergaderingen regelmatig aansluiten, als printer en adviseur van het 
Smoelenboek. 
 
We zijn dit seizoen begonnen met de volgende (shirt) sponsors: 
Bouwbedrijf Wever, A.N.Boekel Groentehandel, Boekel Leegwater Transport, Meltelbedrijf Stoop, 
Koel en vrieshuis Van Langen, Bekker Steigerbouw, Autovakmeester Marco Groen, Beukeveld Exports  
Schoonheidssalon Beau & Beau, Stoop Groenvoorziening, Gewoon Simoon en de Vrienden van Con 
Zelo.  
Shirtsponsor Koel- en vrieshuis van Langen is een nieuwe sponsor voor onze Dames midweek team2. 
 
We zien een aantal lege plekken bij de reclameborden verschijnen. Het valt niet mee om alle plekken 
weer op te vullen. Dick Dam regelt een balsponsor voor elke wedstrijd van de Dames 1 tijdens het 
indoor en outdoor seizoen. 
De prijs van een bal voor deze sponsoring is verhoogd naar € 30,--. 
 
De eierenactie was een succes, echter was de opbrengst niet hoger omdat de eieren qua inkoop veel 
duurder zijn geworden. De jeugd van de handbal en voetbal gingen weer met loodjes langs de deur. 
Tevens kon men het laatste weekend online lootjes kopen, hier werd ook gebruik van gemaakt. Op 
deze manier was de eieren actie een succes en heeft ruim € 1.200,-- opgebracht.  
 
Er is een Sponsor avond georganiseerd, de spreker, Max Huiberts, zou op 24 mei in de kantine de 
spreker zijn, maar er waren maar 12 aanmeldingen. Deze avond is afgeblazen. Wellicht is er te veel te 
doen in het dorp? 
 
Nadat Dames 1 aan het eind van het seizoen gepromoveerd is naar de Hoofdklasse, zijn Wever en 
Boekel benaderd om ‘hun’ teams van nieuwe sporttassen te voorzien. Dat vonden ze beide een goed 
plan en tijdens de huldiging hebben Nick en Niels de tassen uitgereikt. 
 
Einde seizoen 23/24 lopen er 4 sponsorcontracten af, maar omdat de nieuwe clublijn van Hummel 
niet mooi is (geheel blauwe shirts), zijn de sponsors gevraagd of ze akkoord zijn om de huidige shirts 
nog een jaar langer mee te laten gaan. Daarna zal er gekeken worden of de nieuwe lijn naar onze 



smaak is, anders gaan we kijken naar de shirts van Stanno, deze vallen ook onder het Hummel 
contract. 
 
        Karin Houtenbos  
        Sponsorcommissie Con Zelo  

  



Jaarverslag Technische zaken 
Het seizoen 2023-2024.  
 
Dit seizoen speelde we met 11 teams; 2 seniorenteam, 1 team  A-jeugd (alleen najaar Veld omdat er 
in de B geen poule meer beschikbaar was) , 1 team B-jeugd vanaf Zaal 2e B teams , 1 team C-jeugd, D 
jeugd en E jeugd en 2 F jeugd en 2 midweeks team.  
 
We hebben dit jaar ook weer vier kampioenschapen mogen vieren de Dames 1 is gepromoveerd naar 
de hoofdklasse in de zaal en de dames midweek 1 zijn kampioen geworden op het veld. (voorjaar) 
Dames midweek 2 is buiten kampioen geworden. (najaar) En ook is B2 buiten (voorjaar) kampioen 
geworden. 
  

   

Seizoen 2023/2024 

  

  

  

  

  

  
Veld najaar 

  

Zaal 

  

Veld voorjaar 

  

Teams 

  

poule/klasse 

  

Stand 

  

poule/klasse 

  

stand 

  

poule/klasse 

  

stand 

  

Senioren   

1 

  

1e klasse 

  

5e 

  

1e klasse 

  

1e 

  

1e klasse 

  

5e 

  

Senioren 

2 

  

Poule 1  

2e 

  
 2e Klasse 

5e 

  
Poule 01 

5e 

  

Dames 

A1 later 

B1 

  

Poule 01 

  

5e 

  

Poule 01 

  

8e 

  

Poule 01 

  

4e 

  

Jeugd 

B2 

  

Poule 01 

  

6e 

  

Poule 03 

  

4e 

  

Poule 03 

  

1e 

  

Jeugd 

C1 

Poule 01 

  

8e 

  

Poule 02 

  

8e 

  

Poule 01 

  

5e 

  



  

Jeugd 

D1 

  

Poule 01 

  

5e 

  

Poule 02 

  

7e 

  

Poule 02 

  

6e 

  

Jeugd E1 

  

Poule 03 

  
  

Poule 02 

  
  

Poule 02 

  
  

Jeugd E2 -  -  Poule ?  

Jeugd F1  Poule ?  Poule 01  - - 

Jeugd F2 - - - - Poule 02  

DMW1 

  

Poule 03 

  

3e 

  

Poule 02 

  

8e 

  

Poule 01 

  

1e 

  

DMW2 Poule 2  1e Poule 02  2e Poule 02 3e  

     
Jeugd competitie veld en zaal 
De jeugd (F t/m C) We hebben dit jaar 2 F teams beide speelden in toernooivorm.    
 
Veldcompetitie dames 
De senioren 1; Heeft zich kunnen handhaven in de eerste Klasse. Volgende seizoen speelt dames 1 
niet meer buiten omdat ze binnen naar de hoofdklasse zijn gepromoveerd en het zaalseizoen 
hierdoor langer zal duren.  
De senioren 2: Heeft een lekker seizoen gedraaid. 
Dames A1: Was alleen de Veld najaar buiten omdat er geen B Poule beschikbaar was. |Voorjaar 
buiten waren ze B1 
B1: B1 en B2 hebben elkaar goed geholpen met invallen en doormiddel van goede communicatie van 
de coaches  
B2: Kampioen geworden (voorjaar) buiten.   
DMW1 heeft een lekker seizoen gedraaid en zijn veld najaar zelfs kampioen geworden  
DMW2 heeft ook een lekker seizoen gedraaid en waren veld voorjaar kampioen  
Vanaf seizoen 2024/2025 worden de DMW omgedraaid dus 2 wordt 1  dit ivm de leeftijden.   
 
De zaalcompetitie dames 
Senioren1 : Speelde in de zaal in de eerste klasse. De doelstelling was kampioen te worden en dit is 
gelukt.  
Senioren 2: lekker zaalseizoen gedraaid. 
Dames B1: heeft een zwaar seizoen gehad. Helaas wisten de meiden weinig te winnen Wel hebben 
ze goed samengewerkt en hebben ze hun koppie niet laten hagen. 
Dames B2: lekker zaalseizoen gedraaid. 
 



 
 
 
Jeugd 
C jeugd: heeft best een lastig seizoen gehad in een te sterke poule voor hun 
D jeugd: had ook een sterke poule maar wisten wel een aantal wedstrijden te 
winnen 
E jeugd: heeft een lekker seizoen de meiden beginnen echt op elkaar ingespeelt te raken  
F jeugd: speelde afgelopen seizoen toernooitjes 
 
Trainers en coaches 
  
Alle coaches en trainers bedankt voor jullie inzet afgelopen seizoen! Zonder trainers en coaches 
wordt het lastig voor de teams om leuk te kunnen handballen. We zijn dan ook blij dat we ook 
afgelopen jaar voor ieder team een vaste trainer en coach hadden. 
  
  
  

Team 
  

Trainer(s) 
  

Coach(es) 
  

Senioren 1 
  

Ramon van Dijk/  
Lotte Houtenbos  

Ramon van Dijk  
 
Lotte Houtenbos  

Senioren 2 
  

Ramon van Dijk/  
Lotte Houtenbos  

Marit Tesselaar  
 
  

 
Dames B1 
  

 Bo Boekel 
  
Simone Dam/ Lotte 
Houtenbos/ Nina Dekker/ 
Inge Hageman 

Inge Hageman 
 
Cindy Kleisterlee   

Dames B2 
  

  
Bo Boekel 
 
Simone Dam/ Lotte 
Houtenbos/ Nina Dekker/ 
Inge Hageman 

Linda van der Stoop  
  
Olaf Dekker  

Dames C1 
  

Anita van der Gulik 
  
Floor Koppes 

Kelly van Benschop  
Petra Zut  
Floor Koppes 

Jeugd D1 
  

Anita van der Gulik 
 
Meiden B1 en B2 

Amanda Beemsterboer 
 
Nadine Bos 

Jeugd E1 
  

Anita van der Gulik  
  

Alisa Heemskerk 
 
Marjet Francis  



Jeugd F1 
Anita van der Gulik  
 

Rina de Wild  
 

Jeugd F2                              
 
  

Anita van der Gulik   

 
Mandy Bruin 
  

Dames midweek 
1  
 

 

Alexander Kok 
  
Ilja Korf 
 

Dames midweek 
2  
  

   
  

  
  
Dit is het tweede jaar dat de selectietraining heeft gekregen van Ramon van Dijk in samenwerking 
met Lotte Houtenbos.  
   
Op dinsdag 26 maart heeft een oudertraining plaatsgevonden. De training is georganiseerd vanuit de 
technische commissie Het doel van deze avond is geweest om ouders de basisbeginselen van het 
handbal bij te brengen. De opkomst was groot en iedereen was super enthousiast. 
  
Alle trainers bedankt voor jullie inzet het afgelopen seizoen! 
  
Het team van coaches bestond dit jaar uit 19 personen. Veel teams hebben inmiddels een vaste 
coach die hen al een aantal jaar begeleid.  Alle coaches bedankt voor de begeleiding en jullie inzet! 
  
 
Trainingsruimte zaalcompetitie 
  
Zaalruimte blijft ieder seizoen een probleem. Iedere vereniging wil op dezelfde uren gebruik maken 
van een hele zaal in een sporthal. In goed overleg met de andere verenigingen en het beheer van de 
Sporthal zijn we eruit gekomen en hebben we iedereen van trainingsruimte en speelruimte kunnen 
voorzien. Het liefst laten we de senioren en oudere jeugd twee keer in de week in een hele zaal 
spelen, dat is vanwege de bezetting echter niet mogelijk. 
   
Wedstrijdsecretariaat 
  
Mandy Bruin heeft afgelopen seizoen het wedstrijdsecretariaat weer op zich genomen. De 
wedstrijduren van de zaalcompetitie in de sporthal moeten door de verenigingen zelf worden 
ingehuurd. Mandy bedankt voor al je inzet.  
 
De zaal- en kantinediensten worden ingedeeld door Karin Houtenbos. Als iedereen zijn diensten 
draait zorgt dit voor minder werk voor Karin, want het is een behoorlijk gepuzzel om iedereen in te 
delen. Gelukkig gaat dit ieder jaar goed. Er is besloten dat de ouders van de E, D en C -jeugd de 
zaaldiensten op zich nemen bij die wedstrijden. Omdat veel teams tegelijk thuis spelen was het 
namelijk lastig om op iedere wedstrijd een zaaldienst in te delen. Op deze manier is het goed 
opgelost. Helaas heeft Karin besloten dat dit het laatste jaar was dat ze de zaaldiensten indeelt. Karin 
heel erg bedankt voor je inzet.   
  



De bestuursdiensten worden door Kelly Dam ingedeeld. Afgelopen seizoen hebben we weer een 
aantal vrijwilligers bereid gevonden om een aantal bestuursdiensten op zich te nemen. Doordat een 
grote groep ingedeeld kan worden voor de bestuursdiensten maken vele handen licht werk, bedankt 
allemaal! 
  
De kleedkamerindeling wordt door Kelly Dam gemaakt in samenspraak met de voetbal. Dit gaat altijd 
in goed overleg. Kelly bedankt voor je inzet.  
 
Bestuurslid Technische Zaken,  
 
Wendy Groen en  
Marjet Francis  

 

  



Jaarverslag scheidsrechters seizoen 2023/2024 
Dit seizoen zijn we gestart met nieuwe scheidsrechters te weten Kirsten Lanting en Fenny Borst. Zij 

komen respectievelijk bij Schagen en Hugo Girls vandaan en hebben bij hun aanmelding aangegeven 

voor onze club te willen fluiten. Hiermee komt ons aantal op 12 scheidsrechters. Te weten: Andre 

Smit, Els Danenberg, Simone Dam, John Schneider, Karin Houtenbos, Ellen Dekker,  Mark van der 

Leest, Bo Boekel, Saartje Bekker en Nina Dekker.  

 

Het is altijd weer fijn om na de zomerstop bij elkaar te komen en de wedstrijden te verdelen. 

 

We moeten voor ieder team, welke speelt in de wedstrijdsport, een scheidsrechter leveren. 

Zowel binnen- als buiten. Wij hebben 4 bondsscheidsrechters, Marc, Simone, Ellen en Karin. 

Simone is weer uitgeleend aan Hollandia T en Ellen aan Hugo Girls. Als je geen scheidsrechters kunt 

leveren, krijg je een boete. Dat is bij ons gelukkig niet van toepassing. 

We kunnen zoals aangegeven, zelfs scheidsrechters uitlenen aan andere verenigingen.  

 

“De week van de Scheidsrechter” in oktober is een mooie gelegenheid om onze scheidsrechters 

traditiegetrouw in het zonnetje te zetten. Al onze teams zorgen al jaren voor leuke verrassingen en 

ook worden er volop foto’s met de scheidsrechters gedeeld op social media. Daarnaast ontving 

iedereen van De Vrienden van Con Zelo een leuk bakpakket van Boet 9 voor iets lekkers bij de thee of 

koffie. Een mooi gebaar waar iedereen heel blij mee was. 

 

Het jaar 2024 begon niet goed. John had in oktober 2023 samen met Andre zijn laatste zaalwedstrijd 

gefloten bij de recreanten. Fysiek kon hij het fluiten niet meer aan en dat viel hem zwaar, toch wilde 

hij graag “zijn” team nog 1x fluiten. Hij kwam nog regelmatig kijken bij de teams, want handbal 

hoorde bij zijn leven. Dan zat hij met André de wedstrijden te analyseren en spelregels te bespreken. 

In februari kregen wij het bericht dat John vanwege zijn gezondheid zou worden opgenomen in een 

Hospice. Helaas overleed hij net ervoor aan de gevolgen van longkanker.  In onze nieuwsbrief van 

februari hebben wij stil gestaan bij zijn overlijden. En wat hij allemaal heeft bereikt in zijn 50-jarige 

scheidsrechter carrière. Wij zijn John dankbaar voor zijn inzet voor onze club gedurende 14jaar. 

Tijdens de jaarvergadering van De Vrienden hebben wij 1 minuut stilte gehouden voor John. 

 

Wij kunnen verder terugkijken op een sportief jaar en bedanken daarom alle scheidsrechters voor 

hun inzet en hun kennis. Wij zijn blij met ze en trots op ons team. Komend seizoen zullen Bo, Nina, 

Saartje, Kirsten en Fenny hun diploma gaan halen. Al jaren fluiten zij in de praktijk en hebben genoeg 

ervaring om hun diploma te halen. Dit jaar zijn er geen 1 op 1 gesprekken geweest. Bij de start van 

het nieuwe seizoen zullen wij bij de 1e bijeenkomst met de groep wensen, ideeën, spelregels etc 

bespreken. 

 

Laten wij er met zijn allen voor blijven zorgen dat onze scheidsrechters er plezier in blijven houden 

door positieve feedback te geven, zowel op het veld, langs de lijn, als in een wedstrijdverslag. Zoals 

het in Kanjers in de Sport en Veilig Sportklimaat bedoeld is. 

 

Bedankt voor de samenwerking en wij kijken uit naar het seizoen 2024-2025.  

 

Ellen Dekker en Karin Houtenbos 

Scheidsrechtermentoren Con Zelo 



Jaarverslag Jeugdcommissie 2023/2024 
Activiteiten afgelopen jaar door de jeugdcommissie; 

- Kennismaking in september F-jeugd ( Rina de Wildt, Alisa Heemskerk en Aleta de Groot); 

heeft niet plaatsgevonden i.v.m. de vele aanmeldingen in de Fjes. Dit is verschoven naar Mei 

2024. –  In april hebben we een handbalgymles georganiseerd in samenwerking met het 

Kindcentrum Sint Jan onder leiding van Romy Brommer. Hier hebben we 10 aanmeldingen 

door gekregen. Ze trainen 6x tot het einde van het seizoen mee, en krijgen bij de laatste 

training de aanmeldformulieren uitgereikt. Inleverdatum uiterlijk 17 juni. Mochten er te kort 

zijn, willen we dit in september nog een keer herhalen met de school, zodat er buiten 

getraind kan worden. Mooi om te vermelden, door de grote opkomst heeft Anita van der 

Gulik een extra uur aangevraagd om ze de training te kunnen geven, Joëlle de Groot hielp 

haar daarbij. 

 

- Pietentraining ( Rina de Wildt en Faye Smit); Dit jaar weer met Pieten. Cadeautjes voor de F-

jeugd die ze meteen konden uitpakken, en een zakje pepernoten mee naar huis. Voor de 

trainers een speculaaspop en chocoladeletter. Daarbij een spelmiddag georganiseerd in de 

zaal van het Sportpodium. 

 

- Bingo ( Brenda Houtenbos en Judith Hoogeboom); Er is in de kerstvakantie een Bingo 

middag georganiseerd voor alle leerlingen van de St Jan die op voetbal en handbal zitten. – 

Goed vermelden volgende keer dat alleen jeugdleden van de voetbal en handbal mogen 

komen! Samenwerking met de voetbal die het Bingo apparaat heeft geregeld, ook hadden zij 

een Quiz master, Julian Schordijk. 

 

- Spelregelmiddag ( Alisa Heemskerk, Brenda Houtenbos en Aleta de Groot); op 12 april, 

vanaf 16.00u t/m 17.30u. In samenwerking met de scheidsrechters Ellen en Karin. Ouders 

gevraagd mee te helpen, die opkomst was slecht (2 ouders) berichtgeving via app. Mooie 

opkomst van leden, toch ook wel afmeldingen, voornamelijk de C’s. Compliment aan de 2 top 

scheidsrechters, Karin en Ellen. Ze hadden een leuk programma in elkaar gezet, jeugdleden 

werden uitgedaagd en bevraagd over hun kennis. Ze waren positief over hetgeen wat veel al 

wisten.  

 

- Afsluiting seizoen met Penaltybokaal (Alisa Heemskerk en Aleta de Groot); (vooraf op de 

trainingen de voorrondes). Eerste plan was dat 16 juni dit zou plaatsvinden, daarbij hebben 

wij een ander plan getrokken vanwege meerdere activiteiten op die dag. Daarbij gaan we dit 

evalueren en volgend jaar anders doen. Voor nu hadden we de keuze gemaakt het op 

zaterdag 1 juni te doen, de voetbal had ook Penalty bokaal en spelletjes middag, er was 

genoeg publiek wat de finalisten goed deed! (Faye Smit fotograaf en Rina de Wildt rondgaan 

met koffie en thee + lekkers). Pluim naar de Dirk Snip voor het snel leveren van de bekers en 

medailles. 

 

- Pupil van de week (Alisa Heemskerk); Alisa houdt dit bij en zorgt dat ze uitgenodigd worden 

om mee te mogen lopen tijdens de thuis wedstrijden van de Dames 1. 

- F-toernooien ( Renata Zwagerman met 1 jeugdcommissielid en bestuurslid); Voor het 

binnen en buiten seizoen met de F-toernooien hebben we de taken verdeeld. Renata 

Zwagerman heeft dit vanaf maart op zich genomen samen met 1 van onze jeugdcommissie 

leden. Daarvoor hebben wij dit met iemand van het bestuur gedraaid. Tijdens het toernooi 



fruit en drinken aangeboden (DEKA Markt), speelsters en coaches waren hierover 

enthousiast, we gaan dit ook voortzetten, dan kijkend naar meerdere sponsoren in het 

Waarland. Alisa zorgt voor het papierwerk voor elk thuis toernooi, dit voor een professionele 

uitstraling en duidelijkheid. 

 

- Af en aanmeldingen Jeugdcommissie; Eind van dit seizoen stoppen Judith Hoogeboom en 

Faye Smit ermee, we hebben ze gevraagd minimaal 1 nieuw lid aan te dragen om de taken 

verdeeld te houden. We hopen dat er bij de nieuwe aanmeldingen een kandidaat tussen zit 

die hierbij wil aanschuiven. 

Groetjes de Jeugdcommissie, 

Alisa Heemskerk, Judith Dekker, Rina de Wildt, Fay Smit, Brenda Houtenbos en Aleta de Groot 

 

 


